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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2014-08-20  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar 

Per-Inge Södergren  
Yngve Carlsson 
Claes Backlund  
Stefan Norberg 
Maria Persson 
Conny Ström 
Mårten Andersson (efter 20.15) 
Daniel Solberg (efter 20.30) 

 
 
 §1        Öppnande av mötet.            

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              Protokollet lades till handlingarna. 
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 

Bidrag för våra jolleinköp och latrintömningsanläggning (25000 + 11000) är på väg in.  
Yngve och Milan ska försöka gå en ekonomikurs i höst. Kostnaden är 2 x 1400 kr.  
Fem sommarliggare på land ska faktureras. Conny saknar identitet på en person, 
men Olle Höglin har troligen koll på det. De faktureras i samband med att 
vinterhyran ska betalas. 
Milan föreslår en depositionsavgift för C-medlemmar som inte sjösätter på flera år 
(ex 5år). Det finns en risk att vi får problem med dessa båtar om de inte själva kan 
flytta dem. Styrelsen beslutar att fundera på förslaget. 
Att annonsera om lediga vinterplatser kan vara ett sätt att öka beläggningsgraden. 
En person som tillhör våra sponsorer har bett om att få förvara sin båt i jollegaraget. 
Svaret är nej! 
Vi beslutar att små lätthanterliga båtar (upp till c:a 4,5 m) betalar 1000 kr + 
medlemsavgift för vinterplats. 
 

§4        Varvsfrågor 
- Arbetsdagar: Ingen allmän sådan i höst. De som inte gjorde sin arbetsplikt i vår, 

kommer att kallas till en arbetsdag i höst. Utebliven medlem faktureras med 1600 
kr. 

- Latrintömning: Ska vara klar senast 1 november. Claes tar kontakt med 
arbetsgruppen. 

- Flytbryggor från Härnösand: Verkar inte bli aktuellt. De är redan bortlovade. 
Milan återkommer när han vet mer. 
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- Försäljning av SNBK:s varvsplats? Kan inte ske med mindre än en stadgeändring. 
Frågan bordläggs. 

- Vaktlista, bättre kontroll på C-medlemmar: Claes befarar att vissa vaktnätter 
under hösten inte kommer att bli av p.g.a. att  han inte har kontroll på vilka C-
medlemmar som är att anse som aktiva. 

- Förslag på nya arbetsgrupper: En farledsgrupp behövs för att bevaka att det finns 
tydliga säkra leder in till både bryggor och kaj/traversområdet. Lederna behöver 
bojas och rensas från stockar och annan bråte som nu leder till grundstötningar. 
Vad gäller leden in till bryggorna, ska Erik Solberg försöka ordna bottenprover. 
Om de påvisar material från de tidigare Essviksfabrikerna, kanske vi kan få en 
muddring utförd i samband med att övriga områden på land och i vatten ska 
återställas. Prickar till farlederna kan ordnas av Olle Kappinen till en smärre 
kostnad. Conny håller i den kontakten. 

- Befattningsbeskrivning för alla arbetsgrupper är på gång. Claes skickar ut när 
arbetet är klart. 

 
§5        Båtrådet 

Har möte på Klampenborg den 25 augusti kl 18.30. Styrelsemedlemmar från SNBK är 
välkomna att delta. 
 

§6 Ungdomssektionen 
Har haft bra tillströmning av barn i år. De har också bra redskap i form av RIB-båten 
samt två nya Optimister. Många av eleverna har också skaffat egna båtar av bra 
kvalitet. Sex SNBK:are deltog i ett läger på Vindhem. Finansieringen av det klarades 
med egenavgifter samt sponsring från Njurunda Bilel. Det är tävlingar i Östersund 
kommande helg, fem av våra adepter deltar där. Den 13-14 september är det 
regionkval på Vindhem och då deltar alla från SNBK. 

 
§7       Tävlingssektionen 

Nio båtar deltog i Klampenköret. Med tanke på att ett 30-tal deltog i Alnön Runt 
dagen innan, kan man fundera över om vi behöver tydligare annonsering för vår 
tävling.  
Per Inge med besättning blev klassvinnare och totaltvåa på Ulvön Runt. Grattis!  
Åtta båtar deltog i Sommardraget (c:a 20 i fjol) och kanske var årets datum lite för 
tidigt. Till 2015 kanske tävlingen och årsfesten får läggas lite senare, men det är 
viktigt med samordning mot Kryssarklubben och Guldkusten Cup. Personliga mail till 
alla våra medlemmar inför våra begivenheter är viktigt.  
Tävlingsledningen har i år bestått av Lars Melander, Kjell Sandersjö, Yngve samt Per 
Inge. Per Inge är mycket nöjd med hur det fungerat, men inför nästa år ska de se över 
flaggor och annan materiel.  
Lars Melander och Kjell Sandersjö kommer förmodligen att agera seglingsledare 
under 2015.  
Hemsidan ska uppdateras med resultat mm. från årets tävlingar.              

 
§8        Årsfesten 

Var inte lika välbesökt som i fjol, men väl arrangerad och trevlig som vanligt. Stort 
tack till festkommittén bestående av Gun-Marie Fromell, Ingela Andersson och 
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Conny Ström. Till kommande år kan vi öka antalet deltagare genom att bjuda in 
intresserade bekanta. 

 
§9 Övriga frågor 

Maria ber alla som vill ha ut information på hemsidan att skicka färdiga filer.  
Conny ber om att få köpa in sex st kamera-dummies för uppsättning på strategiska 
platser. De kostar c:a 100 kr/st och förslaget får bifall. 
Claes har satt upp ”Fiske förbjudet”-skyltar och det verkar ha inverkat, för nu håller 
de flesta sig på vägbanken. 
Dieseltanken bör tas upp senare än i fjol. Claes kontaktar dieselarbetsgruppen om 
detta. 

 
§10 Nästa möte 
            Hålls den 24 september kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 
Sekreterare    Ordförande 


